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ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL, din 16 iunie 2014

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta
extraordinara a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta extraordinara din 16.06.2014, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr. 665/13.06.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 16 consilieri locali
din numarul total de 21 de consilieri locali atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin.
(1) din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face precizarea ca absenteaza d-nii consilieri Liviu Ioan Oloeriu, Gabriel
Padineanu, Lionida Milea, Ionel Gabriel Necula si d-na consilier Luminita Elena Balaban.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
? d-nul Dan Liviu Pogorevici - Director Administratie publica locala;
? d-na Micsunica Baciu - director Directia resurse umane;
? d-na Eugenia Dragusanu - Inspector Compartiment Proiecte;
? d-na Cristina Dascalescu - sef serviciu, Directia administratie publica;
? d-na Carmen Grosu - Directia economica;
? d-na Cristina Costin - sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-nul Dan Cazaciuc - sef serviciu comunicare;
? d-na Carmen Pascaru- consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Marius Poll - director Colegiul National Al. I. Cuza Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
In continuare dl. Presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan prezinta proiectul ordinii de zi:
1. proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiect si aprobarea Acordului de Parteneriat
pentru proiectul „Reabilitare si consolidare Corp „B" pentru Amenajare Sala Festivitati Colegiul National "Al. I. Cuza" municipiul
Focsani";
Nu sunt discutii, se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 16 voturi "pentru".
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiect si
aprobarea Acordului de Parteneriat pentru proiectul „Reabilitare si consolidare Corp „B" pentru Amenajare Sala Festivitati
Colegiul National "Al. I. Cuza" municipiul Focsani".
Dl. consilier Lilian Ilie „am studiat acest proiect si totusi nu este detaliat ce inseamna suma cu care participam noi, cei 3 miliarde
lei, daca ar putea d-na Costin sa ne explice pentru ca a omis sa ataseze la proiect si detalierea, ce inseamna banii acestia,
pentru ce ii dam?
D-na Cristina Costin „3,4 miliarde lei, 1 miliard lei este dat de Ministerul Invatamantului dati pana in acest moment si nu este o
cheltuiala eligibila, 1 miliard lei am considerat noi ca putem aloca pe capitolul dotari si 500 miliane lei pentru capitolul de IT in
sensul de a face functionala sala de festivitati, dotare cu scaune, calculatoare, sistem de sonorizare, cheltuieli care nu sunt
eligibile in cadrul proiectului."
Dl. consilier Lilian Ilie „si ajungem la 2,5 miliarde lei, nu?
D-na Cristina Costin „da, este estimarea noastra in urma licitatiilor, probabil suma va fi mai mica, noi am mers pe estimatul de
la celelalte lucrari pe care le-am avut, ca si dotari."
Dl. consilier Aurel Bacu „o recomandare am , sa fim mai atenti de data aceasta pentru ca lucrarea se va executa tot cu firma
care a facut lucrari la Scoala nr. 9 si din ultima sedinta ati vazut ca sunt niste neintelegeri acolo, intre noi si firma. Poate de data
aceasta vom fi mai atenti si consecventi pe parcursul desfasurarii lucrarilor in asa fel incat sa nu mai incurcam ce este eligibil cu
ce nu este eligibil si sa avem reclamatii la sfarsit."
Dl. consilier Catalin Vrabie „s-a contractat deja executia? Inteleg ca este un parteneriat acum si de acum incepem sau nu?
Poate nu am inteles eu bine."
D-na Cristina Costin „in 2010 s-au primit bani de la Ministerul Invatamantului si Colegiul National Al. I. Cuza poate sa confirme.
Dl. Primar Decebal Bacinschi „s-au primit bani de la Minister, iar ultimii bani daca nu ma insel i-a adus dl. Deputat Mustea, era
pe timpul acela."
D-na Cristina Costin „acei bani nu s-au cheltuit."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „practic noi pana la ora actuala am cheltuit 100 mii lei. Doua lucrari aveam in municipiu care
indeplineau aceste conditii Colegiul Al. I. Cuza si Liceul nr. 2. La Liceul nr. 2 firma cu care aveam incheiate contracte si
documentatii incepute si nefinalizate a dat faliment, deci acolo nu am mai indeplinit conditii si din acest motiv singurul care a
ramas este cel de la Colegiul Cuza."
Dl. consilier Catalin Vrabie „in aceeasi categorie intra si Liceul Auto?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi „nu, eu am bagat si Liceul Auto."
D-na Cristina Costin „a mai fost o conditie sa aiba legatura corpul de cladire de invatamant cu constructia."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „noi am incercat sa obtinem bani si pentru Liceul Economic sa finalizam lucrarea si pentru Scoala
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nr. 3 din Bahne si cu Liceul Auto. Nici unul din ele nu au indeplinit conditiile, doar cele doua au ramas, dar din cauza
constructorul a picat Liceul nr. 2 si a ramas doar Colegiul Cuza. Pentru ca maine trebuie sa depunem documentatia, acesta a
fost motivul pentru care am convocat aceasta sedinta. Am primit si acceptul Ministerului ca este de acord ca sa devenim noi
beneficiarii intr-un fel a acestei investitii si aceasta investitie sa se deruleze prin noi."
Dl. consilier Catalin Vrabie „este finantata de ADR acum?"
D-na Cristina Costin „da."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „ne da 5 miliarde lei, iar cam vreo 3 miliarde lei, ar trebui sa mai punem noi ca sa terminam in
totalitate."
Dl. consilier Catalin Vrabie „adica numai 8 miliarde costa toata constructia aceasta? Asa putin?"
D-na Cristina Costin „s-a mers pe contractul din 2010."
Se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 16 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 169
Dl. Primar Decebal Bacinschi „la comisia de buget am discutat treaba aceasta. In cadrul cheltuielilor pe care le facem pentru
Zilele municipiului Focsani, noi am aprobat o suma. In aceasta suma, nu o depasesc vreau sa fac niste modificari intre capitole
pentru ca au mai aparut cateva modificari. Am zis sa aducem si un spectacol de teatru si pentru festivalul Ritm 10.000 lei,
spectacol de teatru 150.000 lei se vor lua de le celelalte capitole. Daca o sa venim cu proiectul in sedinta ordinara de pe data
de 26.06.2014, ca sa stiti pentru ca noi de acum am facut vorbele, trebuie sa inchiriem camere la hotel si tot ce este de facut in
treaba aceasta. Sunteti de acord?"
Domnii consilieri sunt de acord.
Dl. director Marius Poll „vreau sa va multumesc pentru sprijinul acordat, de mult ne doream o sala multimedia pentru colegiul
nostru, era o investi?ie imperios necesara. In acest an implinim 125 de ani ca institu?ie de inva?amant, de aceea este cu atat
mai important acest sprijin din partea dumneavoastra."

Dl. presedinte de sedinta Bogdan Emilian Matisan constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile
sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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